

---

# Pembungkusan untuk Makanan Binatang

BSY memahami keperluan pembungkusan makanan dan makanan haiwan kesayangan. Kami menawarkan stok dan pembungkusan berlapis bercetak tersuai untuk makanan haiwan kesayangan kering, makanan tambahan nutrisi dan makanan haiwan.

## Format Pembungkusan



Jika anda ingin mengetahui lebih banyak jenis beg atau permintaan sampel, sila [hubungi Kami](#).

## Palletizat ion dengan Anti-Skid & Sistem Siaran Udara

**Anti-Skid:** Beg lamina haiwan kesayangan yang besar boleh menjadi sukar untuk palletize. Kami menawarkan pelbagai gred Coatings Anti-Skid (Hi-COF) dan Bahan Lembaran Rendah yang membolehkan beg makanan haiwan kesayangan yang besar menjadi palletized.

**Sistem Pelepasan Udara:** Udara terperangkap di dalam beg boleh menyebabkan palet menjadi tidak stabil selepas menyusun. Ini boleh menyebabkan pallet menjadi hujung dalam transit yang mengakibatkan kehilangan dan hasil yang hilang.

BSY Menyediakan Beberapa Penyelesaian untuk Sistem Pengeluaran Udara:



### Micro-Tiles

Satu lubang kecil yang diletakkan secara strategik di atas beg membolehkan udara terperangkap untuk melepaskan beg semasa proses palletization.



### Injap Degassing

Kami mempunyai beberapa jenis injap dari Hi-Flow Inner Valves to Label Luar / Lap Wipe-On. kami juga menawarkan Injap Dua Hala yang membolehkan udara terperangkap untuk melepaskan beg tetapi juga membolehkan udara mengembalikan beg itu. Injap mempunyai kertas penapis yang meliputi injap untuk memberikan perlindungan terhadap debu dan serangan.

## Ciri-ciri yang ada



### Sudut bulat

Satu lubang kecil yang diletakkan secara strategik di atas beg membolehkan udara terperangkap untuk melepaskan beg semasa proses palletization.



### Jepit bawah lipatan & Gam

Memandangkan kebanyakan beg makanan haiwan laminat yang besar ditandakan dengan bahagian bawah beg yang duduk, beg ini mempunyai bahagian bawah beg yang dilipat dan terpaku memaksimumkan jumlah ruang yang dilihat pengguna semasa beg sedang duduk di atas rak.



## Pikat Bawah Bawah / K-Seals dan Tack Seals

Beg-beg ini adalah yang paling biasa dalam beg makanan haiwan kesayangan lamina yang besar. Penambahan K-Seal memberikan kekuatan tambahan di bahagian bawah beg dan Tack Seals menyediakan produk selesai yang bagus.



## Penekan Tekan untuk Tutup

Menyediakan produk siap habis yang bagus dan membantu sudut yang tajam beg lain dari memotong ke dalam beg bersebelahan.



## Slider

BSY menawarkan dua pilihan



## Pemegang sampingan

Mudah dibawa Side Gusset

Slider: terdedah dan berkerudung.  
Slider yang terdedah boleh dilihat oleh pengguna yang mudah dikenali dan digunakan. Slider berkerudung tersembunyi dari laman biasa dan kelihatan seperti zipper persekitar yang tertutup tradisional. Kawalan ini menambah perlindungan terhadap kemungkinan slider yang rosak atau hancur.

mengendalikan untuk membawa kemudahan dari kedai haiwan kesayangan ke kereta. Gusset mengendalikan mudah untuk mengurangkan kebimbangan saiz pek besar untuk kanak-kanak atau suri rumah;